
Helicopter flights in Queenstown, Milford Sound, Fiordland & Canterbury



Your Hosts - Paul and Katherine Mitchell

Heli Tours is locally owned and operated by Paul and Katherine Mitchell, 
New Zealanders who grew up in the Central Otago and Canterbury 
regions. With a passion to showcase their extensive knowledge of the local 
geography, the historical  aspects, the Mitchell’s have a special relationship 
with this land and history.
Specialising in Helicopter flights around Queenstown, Milford Sound, Fiordland 
and Canterbury. Heli Tours provide you with fresh and new experiences, with a 
personal touch, showcasing the High Country environment of the South Island, 
alpine lakes, glaciers, untouched beaches and magnificent waterfalls.
By combining scenic helicopter flights with iconic and local activities such 
as heli–wine tours. Heli Tours have extensive ‘Combo’ package options; a 
Helicopter company with the ‘X FACTOR’.

Heli Tours 是由来自新西兰中奥塔哥 Central Otago 和坎特伯雷地区 
Canterbury 的保罗米切尔和凯瑟琳米切尔夫妇共同拥有并经营的一
家当地直升飞机旅游公司。米切尔夫妇对这片土地和历史抱有一种
特殊的感情。因为这份感情,他们始终满怀激情地跟游客分享当地丰
富的地理及历史知识。
Heli Tours 专注于在皇后镇,米尔福德峡湾,峡湾地区和坎特伯雷地区
的直升机飞行。公司独特新颖的行程和体贴的服务让您能更舒适地
领略新西兰南岛的高原地貌,俯瞰高山湖泊,千年冰川,原始海滩和雄
伟瀑布等。将直升飞机和当地著名旅游产品一起组合打包也是不错
的选择,如直升机酒庄之旅。Heli Tours 有灵活丰富的组合套餐旅游产
品供您选择。这家具有 “X Factor” 的直升机公司能够带给您最难忘的
直升机飞行之旅。

保罗米切尔和凯瑟琳米切尔



QUEENSTOWN FLIGHTS

Queenstown Arrival Flight� HT–01   

Enjoy a different view of Queenstown when you join Heli Tours for a 20 minute 
scenic flight over Lake Wakatipu and around the surrounding mountains. You’ll 
fly alongside the Remarkables Mountains before you experience an Alpine 
Landing with spectacular sights of Queenstown, Arrowtown, Jack’s Point and 
Lake Hayes. Take advantage of the opportunity to take photos of this different 
side of Queenstown! Allow 1 hour

Scenic Soaker Flight� HT–08          
Enjoy a 20 minute scenic flight with views of Queenstown, Lake Wakatipu 
and the surrounding hills and mountains, before landing on an alpine heli pad. 
Transfer to Onsens Holt Pools, relax and unwind before returning to Queenstown 
on their courtesy shuttle. Allow 2.5 hours

Heli Thunderjet� HT–07                           
A 20 minute scenic flight with an alpine landing, transfers to the Thunderjet 
base and an exhilarating hour on Lake Wakatipu and the Kawarau River aboard 
Thunderjet jetboat. Allow 2.5 hours

POPULAR WINTER OPTIONS
Heli–Snowshoeing  3–4 hours

Heli–Ski Packages  1/2 day, Full Day or Private Charter 

Heli–Ski Field Transfers  10–15 minutes

皇后镇飞行� HT–01 
在此次20分钟的飞行旅途中,您将从不同的角度来领略皇后镇著名的瓦
卡蒂普湖景及周围的高山风光。直升飞机将顺着 卓越山脉飞行,然后
在高山山顶进行安全着陆。您可以借此机会尽情饱览皇后镇的湖光山
色。除此之外,还可以远眺著名的箭镇 Arrowtown, 杰克斯角 Jack’s Point 
和海耶斯湖 Lake Hayes 。想要从独特的视角来拍摄皇后镇,此项皇后镇
行程是最佳的选择。
活动全程大约1小时 

直升机观光+温泉组合行程� HT –08
从空中俯瞰皇后镇全景,瓦卡蒂普湖以及周围的丘峦和高山。20分钟的
飞行后,直升飞机将安全降落在指定的高山停机坪,随后您将被接送至皇
后镇著名的温泉水疗池 Onsen Hot Pools一边放松,一边享受高山风景。
您可以搭乘温泉水疗池提供的免费大巴返回皇后镇。
活动全程大约2.5小时

直升机观光+喷气快艇组合行程� HT –07
将20分钟的观光飞行和喷气快艇一起打包；从空中俯瞰了皇后镇后,
立即体验喷气快艇在瓦卡蒂普湖和卡瓦劳河上带给您的一小时刺激。 
全程活动大约2.5小时

游客喜爱的冬季组合
直升机+雪地靴徒步		  3–4 小时
直升机+滑野雪		  半天,全天或私人包机

直升机+雪场往/返		  10–15分钟

皇后镇行程



Stunning Milford Sound � HT–14

Leaving the beautiful blue of Lake Wakatipu, Queenstown we fly west towards 
Milford Sound with vast areas of native forest and high country farmland, into the 
Fiordland National Park where we are surrounded by hidden valleys, waterfalls 
and alpine lakes before we land at Milford Sound. Here we enjoy a short walk 
and take in the amazing Mitre Peak. You can also add on a nature cruise here 
(Highly recommended!). On the way back we fly past jaw dropping ice shelves 
and enjoy a Glacier landing for photos. Allow 1–2 hours

Milford Track Heli–Hike� HT–15

As above but when you arrive at Milford Sound your guide will greet you with a 
warm smile and you will have a brief on your walk and the environment you are 
about to encounter. From here you are escorted to the start of the Milford Track 
after a short 5 minute boat ride. You meander alongside the cascading Arthur 
River through rainforest to Giants gate. After viewing this incredible waterfall, 
return to Milford Sound to meet our Helicopter. On our way back we fly past 
jaw dropping ice shelves and enjoy an alpine landing for photos. Allow 6 hours

MILFORD SOUND & FIORDLAND FLIGHTS

Spectacular Doubtful Sound� HT–04

After leaving the picturesque Queenstown, we fly over vast NZ high country, 
large scale sheep and beef farms, secluded alpine lakes, extensive NZ native 
forests with towering mountains as far as the eye can see. Doubtful Sound is a 
massive wilderness area of rugged peaks, rainforest and twisting, hidden inlets 
- all deep in the heart of Fiordland National Park. Known for its pristine beauty 
and wildlife, Doubtful Sound is the second largest of the 14 fiords in Fiordland 
National Park and is three times longer and 10 times larger than Milford Sound. 
It is home to bottlenose dolphins and fur seals. Allow 2–3 hours

Fiordland Exclusive� HT–09

Encounter the wonders of Lake Te Anau, Lake Manapouri, Dusky and Doubtful 
Sounds, numerous fiords, Sutherland Falls, glaciers and alpine lakes with a gour-
met picnic lunch at an exclusive site, an experience of a lifetime! Allow 5 hours

米尔福德峡湾及峡湾地区飞行行程

米尔福德峡湾� HT–14
离开皇后镇优美碧绿的瓦卡蒂普湖,一路向西飞往米尔福德峡湾。沿
途掠过连绵的原生森林和高原农场,不知不觉您已进入峡湾国家公园,
周围环抱的是隐秘的山谷,飞流直下的瀑布和高山湖泊。直升机着陆
后,您可以漫步欣赏皇冠峰的壮丽高耸。在这里,您还可以选择登船游
览峡湾（高度推荐！）。 在返程的途中,还有令人惊讶的冰层景色
等待着大家,同时直升机还会做一次难忘的冰川着陆,供大家拍照。
全程活动大约1–2小时 

米尔福德徒步道：直升机观光+徒步组合�HT–15
直升机着陆在米尔福德峡湾后,您亲切友好的徒步向导将首先做一个
简短的活动和环境介绍。搭乘5分钟的游船至此次步道起点,然后沿
清澈见底的河流徒步穿越雨林,直到抵达本次徒步行程的最壮丽的瀑
布 巨门瀑布 Giants Gate Falls 。 由此原途返回米尔福德峡湾,搭乘直
升机返回皇后镇。途径惊艳的冰川景色。直升机还将做一次冰川着
陆,供大家拍照。
活动全程大约6小时

神奇峡湾� HT– 04
离开风景如画的皇后镇,直升机将飞越茫茫辽阔的新西兰高原地区。
沿途您将看到许多大规模的牛羊牧场,与世隔绝的高山湖泊,广阔无限
的原生森林,还有一望无际的高耸山尖。神奇峡湾位于峡湾公园的心
脏地带,是一片面积广泛的原始自然景区。景区内崎岖的山尖,葱绿的
雨林和蜿蜒迂回的神秘入口让游客感觉仿佛进入了另一个世界。神
奇峡湾以原始自然和野生动物而闻名,是峡湾公园内14个峡湾中第二
大的峡湾。神奇峡湾比米尔福德峡湾长三倍,面积大十倍。这里还是
宽吻海豚和毛皮海豹的所在地。
全程活动大约2–3小时 

峡湾地区独家飞行� HT–09
搭乘直升机专访峡湾景区,将美景尽收眼底。行程覆盖范围包括蒂阿
瑙湖 Lake Te Anau, 马纳普利湖 Lake Manapouri, 达斯奇峡湾 Dusky 
Sound, 神奇峡湾 Doubtful Sound, 萨瑟兰瀑布 Sutherland Falls, 千年冰川
和高山湖泊。在高山原野环抱中享用美味午餐,这绝对是一次终身难
忘的飞行经历。
活动全程大约5小时



MT COOK & GLACIER FLIGHTS

Glacier Rivers of Ice� HT–03

To the West of Queenstown the flight will take in spectacular views of the 
braided Rees and Dart Rivers, Mt Earnslaw and many magnificent Glaciers. These 
deep blue “Rivers of Ice” create an amazing photo opportunity; experience a 
Glacier landing before returning to Queenstown. Allow 1.5 hours

Mount Cook Explorer Flight� HT–21

As we depart Queenstown we fly North East over the historic Cardrona Valley, 
view Lake Wanaka and Hawea, the beautiful and photographic Lindis Pass, the 
mighty Ahuriri River and Lake Ohau before viewing Mt Cook, New Zealand’s 
highest mountain as we fly over Glentanner. We view Glaciers galore with the 
Hooker, Tasman, Mueller and the Murchison. This is the heart of the Southern 
Alps. We experience an alpine landing before returning back to Queenstown. 
(An option is to extend the tour with a visit to a private High Country Farm being 
very close by). Allow 2–3 hours

冰川飞行� HT–03
从皇后镇向西飞行,俯瞰纵横交织的瑞斯河 Rees River 和达特河 Dart 
River, 厄恩斯劳山 Mt Earnslaw 和众多壮丽的冰川。深蓝的“冰河”
给摄影爱好者提供了绝好的拍摄机会。 返回皇后镇之前,直升机将
做一次冰川着陆。
活动全程大约1.5小时

探索库克山� HT–21
从皇后镇向东北方向飞行,穿越历史悠久的卡德罗纳山谷,俯瞰瓦纳卡湖
和哈威亚湖,途径风景如画的林迪斯山路 Lindis Pass, 阿胡里里河 Ahuriri 
River 和奥豪湖 Lake Ohau。当直升机飞越葛伦塔纳 Glentanner 时,您还
将有机会看到新西兰最高峰库克山。您同时还将看到众多冰川聚集的
地方,包括胡克冰川 Hooker Glacier, 塔斯曼冰川 Tasman Glacier, 穆勒尔冰
川 Mueller Glacier 还有梅启森冰川 Murchison Glacier。此次飞行中,南阿
尔卑斯的精髓将得到最好的见证。返回皇后镇途中还有一次高山着
陆。（附加路线推荐：拜访附近的一家私人高山农场）
活动全程大约2–3小时

库克山和冰川飞行行程



PICNICS AND WINE

Picnic in Paradise� HT-12

Come fly with us for an experience of a life time, perfect for any celebration, 
anniversary or proposal! We fly over beautiful clear lakes, native beech forest, 
historic gold mining remains, braided rivers and remote high country farms/
ranches. Enjoy a picnic in a private location, breath in the fresh clean mountain 
air. Includes picnic lunch and beverages. Allow 2–3 hours

Exclusive Heli Wine Flight� HT-06

On the Heli Tours Exclusive Heli Wine Flight, you’ll enjoy a scenic flight over 
the Gibbston Valley as we make our way from Queenstown towards Cromwell 
and Bannockburn. You’ll enjoy the beautiful scenery of the western and central 
areas of Central Otago and a bird’s eye view of many of the region’s wineries 
and vineyards before landing at Mt Difficulty Restaurant & Cellar Door to enjoy 
a Wine Tasting and three course gourmet lunch. Allow 3 hours

去天堂野餐� HT–12
跟Heli Tours一起起飞,体验一次终身难忘的旅程。以这样的形式庆祝周
年庆,浪漫求婚或任何庆祝,真的再完美不过了！我们将一起飞越清澈的
湖泊,原生的森林,历史悠久的淘金遗址,纵横交织的河流和偏远的高原
农场。直升机降落后,您可以在这个隐蔽的地点,一边享受美味野餐,一
边呼吸高山里的新鲜空气。行程包括野餐和饮品。
活动全程大约2–3小时

直升机+酒庄品酒行程� HT–06
搭乘 Heli Tours 的直升机,从皇后镇出发沿途欣赏风光优美的吉本斯
谷,一路飞抵这次酒庄品酒行程目的地,克伦威尔和班诺克本。从上
空,您可以俯瞰中奥塔哥地区西部和中部众多的葡萄园和酒庄。最后
我们将降落在帝夫考而山 Mt Difficulty 的餐厅和酒窖,品尝美酒,享用
美味的三道式午餐。
活动全程大约3小时

野餐和美酒行程



FARM /RANCH TOURS

Queenstown Farm Tour� HT-37

Enjoy a Helicopter flight to a private High Country farm in the Queenstown 
area. Meet the owners/farmers who have lived here for generations and part of 
this rugged landscape, interact with current farming events, issues and history 
from the early settlers. Your pilot (and current high country farmer) who has 
extensive knowledge of this environment will provide a very unique ‘kiwi’ experi-
ence. This back country is beautiful in every way, a trip of a ‘lifetime’. Alpine 
landing included or snow landing (weather conditions permitting). Upgrade 
to – Overnight at Moonlight Lodge or add on Milford Sound. Allow 2–3 hours

Canterbury/Mackenzie Farm Tour� HT-38 

Relax in our Helicopter flight from Queenstown, over Central Otago, see Mt 
Cook and numerous Glaciers and the best of the Southern Alps. Meet the owners 
of the farm, enjoy their hospitality and hear the current issues and events on 
the farm. Join in on some farm activities. Your pilot, also an experienced high 
country farmer will guide you through the High Country environment. Enjoy a 
wholesome farmers lunch with local farm produce, relax in this natural beauty. 

Experience a Glacier landing, with heaps of photo opportunities. This is the real 
New Zealand! Allow 5–6 hours

NZ’s No.1 Farm Tour� HT-05
Farming is a big part of New Zealand’s history and way of life. We invite you 
to experience this important aspect of life in New Zealand as we showcase the 
true sustainable High Country farms that surround Queenstown and the Lake 
Wakatipu region. Learn about the unique High Country story of farming super 
fine–wooled Merino sheep whilst preserving the beautiful tussock lands, land 
utilisation, the environment and the people who live and work this land. Land 
at a select site in this remote High Country before continuing the flight through 
the meandering glacier cut valley, over Walter Peak where you’ll join Real 
Journey’s Walter Peak Station Farm Tour, including Morning or Afternoon tea 
at the Colonel’s homestead. At the conclusion of your farm tour, you’ll board the 
iconic vintage steamship, the famous “lady of the lake”, TSS Earnslaw, for your 
scenic voyage across Lake Wakatipu back to Queenstown. * A special Icebreaker 
gift is included with your tour. Allow 4–5 hours

农庄/牧场行程

皇后镇农庄体验� HT–37
搭乘直升机直达皇后镇附近的一家私人高原农庄。拜访世代居住在
这里的农场拥有者,参观四周崎岖的地貌, 跟当下的农作业进行互动,
了解早期定居者的历史故事。知识渊源的农庄向导将在这里带给您
一次特殊难忘的 “kiwi” 新西兰当地体验。像这样的高原农庄体验,一
生只有一次。此次行程的直升机着陆可以为高山着陆,也可以为雪地
着陆（根据天气情况而定）。旅游体验升级 – 在月光客栈 Moonlight 
Lodge 过夜或游览米尔福德峡湾。
活动全程大约2–3小时

坎特伯雷/麦肯奇地区农庄体验� HT –38
从皇后镇出发,途径中奥塔哥地区,从直升机俯瞰库克山,千年冰川和南
阿尔卑斯山的精华。拜访农庄主人,感受他们的热情好客,了解当下农
庄事件,您还可以参与到其中的一些农作活动中。经验丰富的农庄主
人还将带您参观农庄的周围环境。营养健康的农庄午餐材料取自当
地自产的农产品,您可以一边品尝美味的午餐,一边享受四周大自然的
美丽。行程包括一次冰川着陆,供您拍摄。这才是真正的新西兰体验！
活动全程大约5–6小时

新西兰顶级农庄体验� HT–05
农业在新西兰历史里占有举足轻重的地位,也是新西兰人民的一种生
活方式。这次行程中 Heli Tours 邀请您和我们一起来体验新西兰生活
中这个重要的组成部分。我们将带您参观皇后镇及瓦卡蒂普湖周边
的真正可持续发展的高原牧场。了解如何农牧超细羊毛的美利奴绵
羊,同时学习如何保护当地原始的丛生,有效利用土地,如何保护这片
养育一代又一代当地人的土地。此次行程中,直升机将降落在偏远高
原牧场的一个指定的降落点。随后直升机将继续带领我们穿梭在冰
川开凿出来的山谷间,最后降落在怀特高原农场 Walter Peak。踏出直
升机,开始农场游览。在这里您可以跟各种动物亲密接触,观看剪羊毛
表演,在上校之家享用美味的英式早茶/下午茶。农场参观结束后,您
将登上著名的“湖上贵妇”厄恩斯劳号返回皇后镇。*参加活动可以
获赠 Icebreaker 提供的一份特殊礼物。
活动全程大约4–5小时



UNIQUE AND EXCLUSIVE
Aspiring National Parks to walk on the beautiful beaches of the wild and remote 
West Coast of the South Island, where the only access is by helicopter. Visit the 
Humboldt Mountains for a gourmet lunch. Then head back to Queenstown via 
Cecil Peak ‘ledge’ for photos to conclude the day. Allow 6–7 hours

Fly Fishing� HT–36

Fly through scenic backcountry to find water best suited to the weather/condi-
tions of the day, the stunning mountain scenery and gin-clear waters will astound 
while stalking that trophy Trout. Half or full day

SUMMER COMBOS
Sea Fishing  24 hours or 2, 3 days 

Clay Bird Target Shooting  Allow 2–5 hours 

CUSTOM TOURS

You VS Wild� HT–15

Fly into the rugged New Zealand native bush and wild back country of the 
mountains surrounding Queenstown on our half day excursions. Have fun while 
learning a few skills from your experienced guide that you will need to stay alive 
in our Aotearoa. Allow 4–5 hours

Heli–Hiking – Remarkables Hike� HT–34

You’re on top of the world in minutes without the strenuous climb in an area 
surrounded by towering jagged mountain peaks and hidden alpine plant life, you 
can hike and explore at leisure. A delicious picnic lunch makes for an unforget-
table experience. Allow 3–4 hours

Heli–Hiking Mountain Sea & Sand� HT–33

You will experience silence, bird life, flora and fauna. The afternoon is spent 
flying through New Zealand’s magnificent Southern Alps, into the amazing 
Earnslaw burn, fly past the blue ice of the hanging glacier descending to land 
on the valley floor, over 1000 metres below, before flying over Fiordland and Mt 

Hunting

Proposals

Weddings

Heli–Golf

Ice Climbing

Photography

Heli–Biking

新颖独家行程

飞蝇钓行程� HT–36
翻山越岭就为寻找这飞蝇钓的最佳水域。惊叹四周高山环绕和晶莹
剔透的湖水的同时,静静等待鳟鱼上钩。
活动全程大约半天或全天

荒野求生行程� HT–15
我们的半日行程将带您飞入新西兰崎岖的原生灌木丛和皇后镇周边
高山的荒凉地带。游览观光的同时还能跟您技能丰富的向导学习几
个有用的新西兰野外生存的小技巧。
活动全程大约4–5小时

直升机+徒步行程 – 卓越山脉徒步� HT–34
不用艰难地攀登,您在直升机的帮助下,几分钟之内就可以将崎岖高
耸的山尖和隐秘的高山植被抛在身后,抵达世界之巅。根据个人的喜
爱自由徒步或悠闲探索。外加美味的野外午餐,让此次行程更加令人
难以忘怀。
活动全程大约3–4小时

直升机+徒步行程 – 高山,大海和海滩�HT–33
在此次行程里,您将体验到大自然的宁静,观察到有趣的鸟类生活,同
时了解这里的植物群和动物群。飞越新西兰壮丽的南阿尔卑斯山脉,
进入到厄恩斯劳山。在这里您可以观看到深蓝的的悬浮冰川,而我们
的直升机在这里也将做一次着陆 。随后我们继续飞越峡湾地区和阿
斯帕林国家公园,来到南岛西海岸只有直升机可以降落的地方。拜访
韩堡德特山脉 Humboldt Mountains, 顺便享用美味午餐。返回皇后镇
之前,我们将降落在塞西尔山峰 Cecil Peak 的平台 “Ledge”, 大家可以在
此拍摄留念来结束此次行程。
活动全程大约6–7小时

夏季组合
出海钓鱼   24小时或者2–3天

飞碟射击   2–5小时

独家制订行程
直升机+高尔夫组合

直升机+自行车组合

婚礼

攀冰

摄影
野外打猎

浪漫求婚
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Address Queenstown International Airport, 1 Sir Henry Wigley Drive, Frankton, Queenstown, NEW ZEALAND
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